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Transport- og Bygningsudvalget har i brev af 8. november 2016 stillet mig føl-

gende spørgsmål (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Jan Erik Messmann (DF). 

Spørgsmål nr. 107: 

Vurderer ministeren, at det er nødvendigt at revurdere reglerne for støjværn 

henset til, at flere og flere pendlere tager bilen, og larmen fra motorveje som 

følge heraf stiger, og at motorvejene har tæt trafik, der starter allerede kl. 06.00 

om morgenen? 

 

Svar: 

Der findes ingen regler for, hvornår der skal opsættes støjskærme langs eksiste-

rende veje. Indsatsen imod støj langs det eksisterende vejnet afhænger af sær-

bevillinger, som aftales politisk. 

 

I prioriteringen af støjskærmsprojekter lægges som udgangspunkt vægt på at 

opnå mest støjreduktion for pengene, herunder at prioritere de mest støjbela-

stede boligområder først. Det er efter min opfattelse et fornuftigt princip. 

 

Jeg henviser i øvrigt til min besvarelse af TRU alm. del nr. 105.   

Med venlig hilsen 

Hans Chr. Schmidt 
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